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Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośba o uruchomienia w mieście publicznej łaźni, tj. miejsca gdzie bezpłatnie można 
wziąć prysznic.  

Z wieloletniego programu gospodarowanie mieniem mieszkaniowym wynika, że 54,9% legnickich 
mieszkań socjalnych i komunalnych nie posiada dostępu do łazienki. Daje to liczbę ponad 2650 
mieszkań i ok. 5,7 tys. mieszkańców pozbawionych dostępu do godnych warunków sanitarnych, które 
to od 2010 roku decyzją ONZ są jednym z praw człowieka. Na problem braku miejsc do kąpieli zwracał 
uwagę Pana Prezydenta dyrektor Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Legnicy.  

Dla przykładu podam, że w sąsiednim Wrocławiu są trzy takie łaźnie. Proszę o przeanalizowanie czy 

w ramach obecnych placówek pomocy, choćby noclegowni na ul. Przemysłowej, istniej możliwość 

wydzielenia/utworzenia takiego miejsca. 

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 

https://www.gov.pl/web/psse-legnica

